
PROTOKÓŁ Nr 21/09

ze wspólnego posiedzenia Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich 
oraz Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy Mielnik w dniu 28 sierpnia 2009r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Tomasz Gorochowicz - Zastępca Wójta Gminy
3. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
4. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
5. Pan Stefan Troc - Przewodniczący Rady Gminy
6. Pani Beata Jonio-Nikitorowicz - pracownik UG
7. Pan Michał Walendziuk - pracownik UG

Obradom Komisji przewodniczył Pan Stefan Troc – Przewodniczący Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Informacja na temat bezpieczeństwa, porządku i czystości na terenie gminy.
2. Ocena realizacji budżetu gminy oraz wykonania inwestycji i remontów za I półrocze 

2009r.
3. Ocena realizacji zadań w zakresie ochrony przeciwpożarowej i wykorzystania budżetu 

w tym zakresie.
4. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pisemną informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy 
Mielnik od 1 stycznia 2009r. do obecnej chwili przedłożyła Komenda Powiatowa Policji w 
Siemiatyczach.

(w zał. na str.........prot.)

Pan Tomasz Gorochowicz przedstawił  ustną informację na temat porządku i czystości  w 
gminie.  Utrzymanie  czystości  i  porządku  leży  po  obu  stronach  –  gminy  i  właścicieli 
nieruchomości.  Ci  ostatni  mają  obowiązek  usuwania  nieczystości  stałych  i  płynnych  ze 
swoich posesji. W Mielniku ZGK odbiera nieczystości płynne od 120 właścicieli szamb, w 
pozostałych wsiach od 60 osób.

Pan Adam Tobota zapytał z jakiego powodu zabrano pojemniki do segregacji śmieci z placu 
przy restauracji “Wczasowa”.

Pan  Wójt wyjaśnił,  że  przyczyną  tego  było  zapełnianie  pojemników  opakowaniami 
tekturowych przez ekspedientki z pobliskiego sklepu.

Pan Jan Zduniewicz
Zapytał,  czy zakład produkujący dużą ilość odpadów segregowanych może dogadać sie w 
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sprawie ustawienia pojemników na takie odpady na terenie zakładu.

Pan  Wójt  Gminy poinformował,  że  zastanowimy  się  jak  rozwiązać  odbiór  śmieci 
segregowanych od przedsiębiorców, którzy produkują je w dużych ilościach.

Pan Stefan Troc zapytał, czy we wsiach zostaną ustawione pojemniki do segregacji śmieci.

Pan Tomasz Gorochowicz zapewnił, że zastanowi się nad tą sprawą.

Pan Adam Tobota zaproponował, aby przy odbieraniu śmieci lub przy spisywaniu liczników 
od wody dostarczyć mieszkańcom kartkę z instrukcją jak segregować śmieci, bo wielu ludzi, 
zwłaszcza osoby starsze, nie umieją tego robić.

Pan Jan Zduniewicz
Należy z miejsc uczęszczanych przez mieszkańców usunąć lodówki, pralki itp.

Pan Tomasz Gorochowicz
Rzeczy te powinny zostać sprzątnięte, jeśli są w miejscach uczęszczanych, przy drogach. Nie 
możemy sprzątać tego po lasach,  bo jak ludzie  to zauważą,  to nagminnie  będą ten sprzęt 
wyrzucać, licząc na to, że gmina sprzątnie.

Pan Stefan Troc stwierdził, że są to skutki zamknięcia wysypisk śmieci, wyraził obawę, że 
w miarę zamykania kolejnych wysypisk proceder ten nasili się.

Pani Maria Boguszewska
W  odniesieniu  do  przedstawionej  przez  policję  informacji,  Pani  radna  wyraziła 
zaniepokojenie dużą liczbą wykroczeń na terenie naszej gminy.
Dobrze  oceniła  pracę  policji,  podając  przykłady szybkiej  interwencji  policji  na  zgłoszone 
zdarzenia.
Niepokój Pani radnej co do dużej ilości wykroczeń na terenie naszej gminy podzielili również 
pozostali członkowie Komisji.

Pan  Jan  Zduniewicz poinformował,  że  niejednokrotnie  przekazywał  dzielnicowemu  z 
Mielnika informację nt. zachowań niektórych grup młodzieży, pozostało to jednak bez echa.
Trzeba, aby policja częściej zaglądała do Mielnika, zwłaszcza wieczorami.

Pan Sekretarz Gminy
Trzeba czynić starania, aby w okresie letnim w Mielniku przez cały czas był policjant. 

Pan Wójt poinformował, że w nowym budynku strażnicy przewidziany jest pokój do 
dyspozycji dzielnicowego.

Pan  Adam  Tobota zgłosił  potrzebę  naprawy  dziury  na  drodze  powiatowej  (ul.Brzeska, 
naprzeciw Państwa Wawrów).

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację na temat bezpieczeństwa, porządku 
i czystości na terenie gminy.
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Do punktu 2.

Komisje  Rady przyjęły do wiadomości  informację z  realizacji  budżetu gminy oraz 
wykonania inwestycji i remontów za I półrocze 2009r.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 3.

Pan  Michał  Walendziuk przedstawił  informację  o  realizacji  zadań  w  zakresie  ochrony 
przeciwpożarowej i wykorzystania budżetu w tym zakresie.

(w zał. na str...............prot.)

Pan Kazimierz Tobota zapytał o liczbę czynnych strażaków OSP.

Pan  Michał  Walendziuk wyjaśnił,  że  na  66  strażaków  50  jest  czynnych,  pozostali  są 
honorowi. Ubezpieczenie płacimy tylko za obsadę wozu bojowego.

Pan Jan Zduniewicz
Czy zrealizowane zostały dodatkowe środki na straż przyznane z budżetu gminy?
Czy nadal nieporządkowana jest sprawa rozliczeń za energię w budynku przy ulicy Bugowej?

Pan Michał Walendziuk
Zamówienia dla straży zostały złożone i są w fazie realizacji.

Pan Wójt Gminy
Pan Wójt stwierdził,  że nie jest dokładnie zorientowany w sprawie energii,  koszty energii 
powinny być refundowane przez GOKSiR. Jeśli chodzi o prąd, to oddzielanie jest w fazie 
realizacji, powinny być również wyodrębnione koszty straży na gaz.
Poinformował, że strażacy zebrali i przekazali do utylizacji 400 kg. śniętej ryby.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  informację  o  realizacji  zadań  w  zakresie 
ochrony przeciwpożarowej i wykorzystania budżetu w tym zakresie.

Do punktu 4.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2009r.

Komisje  Rady  7  głosami  za,  przy  3  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.

(w zał. na str............prot.)

Pan Sekretarz  Gminy przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  Statutu 
Gminy Mielnik.
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Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  10  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Mielnik.

(w zał. na str............prot.)

Pan Sekretarz  Gminy przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały w sprawie ustalenia  liczby 
punktów  sprzedaży  napojów  zawierających  powyżej  4,5%  alkoholu  przeznaczonego  do 
spożycia  poza  miejscem  sprzedaży  jak  i  w  miejscu  sprzedaży,  oraz  ustalenia  zasad 
usytuowania  miejsc  sprzedaży,  sprzedaży  i  podawania  napojów  alkoholowych  na  terenie 
gminy Mielnik.

Pan  Jan  Zduniewicz zwrócił  się  z  prośbą  o  rozważenie  możliwości  zmiany  odległości 
(zmniejszenie jej) ogródków gastronomicznych od budynków mieszkalnych.
Obawia  się,  że  przy  proponowanym  w  uchwale  zapisie  istniejący  już  ogródek  przy 
“Panoramie” nie spełni tych wymagań.

Pan  Sekretarz wyjaśnił,  że  ustawa  o  wychowaniu  w  trzeźwości  i  przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi nie przewiduje żadnych odległości, do Rady Gminy należy ich ustalenie.

Pan Jan Zduniewicz
Zwrócił się z zapytaniem czy Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
wydała pozytywną opinię w sprawie udzielenia  zezwolenia  na sprzedaż alkoholu nowemu 
podmiotowi w sklepie “Plus” i czy po wydaniu zezwolenia odbyła kontrolę w tym sklepie.

Pan Sekretarz Gminy
Prawo nie  pozwala  na  kontrolę  punktu  sprzedaży  bez  wcześniejszej  zapowiedzi,  że  taka 
kontrola  odbędzie  się.  Z  kolei  taka  zapowiedź  powoduje  bezzasadność  kontroli.  Z  tego 
powodu Komisja nie skontrolowała punktu.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  9  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  liczby  punktów  sprzedaży  napojów  zawierających 
powyżej  4,5%  alkoholu  przeznaczonego  do  spożycia  poza  miejscem  sprzedaży  jak  i  w 
miejscu  sprzedaży,  oraz  ustalenia  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży,  sprzedaży  i 
podawania napojów alkoholowych na terenie gminy Mielnik.

(w zał. na str............prot.)

Pani  Beata  Jonio-Nikitorowicz przedstawiła  i  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie 
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  dydaktycznych,  opiekuńczych  i 
wychowawczych nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę Mielnik 
realizujących etat łączony.

Pani Maria Boguszewska
Stwierdziła,  że  jest  zbulwersowana  sprawa  zatrudnienia  matematyka  w  szkole.  Mamy  2 
nauczycieli matematyki, zatrudniamy 3 i dajemy dwóm po ½ etatu matematyki i ½ etatu w 
świetlicy.  Jest  to  śmieszna  sytuacja,  Pani  radna  poprosiła  o  rzeczowe  wytłumaczenie  tej 
sprawy.
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Pani Beata Jonio-Nikitorowicz
Poinformowała, że o sprawę tę należy pytać na sesji Panią Dyrektor Sawczuk, ponieważ to 
ona zatrudnia nauczycieli w szkole.

Oburzenie  w kwestii  zatrudnienia  dodatkowego matematyka  w szkole wyrazili  inni  radni: 
Pan Jan Zduniewicz, Pani Barbara Terpiłowska i Pan Kazimierz Tobota.

Pan Zduniewicz zaproponował, aby członkowie Komisji bezpośrednio po posiedzeniu udali 
się do Zespołu Szkół i poprosili Panią Sawczuk o wyjaśnienia w tej sprawie.

Komisje  Rady  6  głosami  za,  przy  4  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć 
dydaktycznych,  opiekuńczych  i  wychowawczych  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach 
prowadzonych przez gminę Mielnik realizujących etat łączony.

(w zał. na str..........prot.)

Pani Maria Boguszewska
Mieszkańcy gminy proszą o stałego lekarza w GOZ w Mielniku. Pacjenci przyjeżdżający rano 
często na daremno oczekują na przyjazd lekarza. Informacja, że w danym dniu lekarza nie 
będzie powinna być ogłaszana wcześniej.

Pan Sekretarz  Gminy poinformował  o  zasadach  przyjmowania  pacjentów w GOZ od 1 
września br. Dyrektor SP ZOZ czyni starania o zatrudnienie na stałe lekarza do Mielnika.

Wyjaśnień w tej sprawie udzielił także Pan Wójt.

Pan Kazimierz Tobota i Pan Jan Zduniewicz zapytali o przeciek z hotelu do garażu straży. 
Przyczyną tego jest prawdopodobnie źle zrobiony odpływ wody.
Pan Zduniewicz zapytał  również  czy  ostatecznie  rozwiązano  sprawę niszczenia  budynku 
stadionowego.

Pan Wójt stwierdził, że na to pytanie odpowiedzi udzieli później, ponieważ nie jest do niej 
przygotowany.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska                Przewodniczący Rady

                                                                                                        Stefan Troc


